
Mondelinge vragen:
Beter vroeg dan te laat, buitenschermen willen wij als raad!

Maarten Koning & Jony Ferket (D66), Eva Oosters (Student & Starter), Lau Bosse (PvdA), Tess 
Meerding (VVD)
 
Onlangs werd bekend dat het Nederlands mannenvoetbalelftal zich heeft geplaatst voor het EK 
2020. Daardoor is het zeker dat het Nederlands elftal minimaal 3 en hopelijk 7 wedstrijden zal 
spelen tussen 12 juni en 12 juli 2020.
 
Voetbal kijken is een nog populairdere bezigheid dan het beoefenen van de sport zelf! Samen 
sport kijken verbroedert en verenigt de inwoners van Utrecht.
Grote buitenschermen bieden de mogelijkheid om die ontmoetingen mogelijk te maken en 
samen een fijn feestje te bouwen wanneer we winnen. 
Afgelopen jaar, tijdens het WK vrouwenvoetbal was de finale al op meerdere grote schermen in 
de stad te zien. 
Wel bleek dat het voor ondernemers die graag een groot scherm willen organiseren, het een 
uitdaging is om te voldoen aan alle regels rondom bijvoorbeeld publieke veiligheid.
 
D66, S&S, PvdA en VVD hebben daarom de volgende vragen:
 

1. Vindt het college het net als ons ook zo tof wanneer we op grote buitenschermen het EK 
2020 kunnen kijken?

2. Is het college het met ons eens dat hoe meer grote buitenschermen er zijn, hoe beter de 
drukte door de stad wordt verspreid, en dat dit bijdraagt aan veiligheid? En dat het mooi 
zou zijn als we in zoveel mogelijk wijken buitenschermen kunnen vinden?

3. Welke belemmeringen kent het college waar ondernemers tegenaan lopen en wat 
kunnen we hieraan doen?

4. In hoeverre is bijdrage uit het Initiatieven- of Evenementenfonds toepasbaar bij het 
organiseren van buitenschermen t.b.v. het EK 2020?

5. Wil het college ondernemers tijdig informeren over voorwaarden om ervoor te zorgen 
dat het plaatsen van grote buitenschermen daadwerkelijk wordt georganiseerd? 

6. En is het mogelijk ruim op tijd vergunningen/toestemming te verstrekken?
7. Tenslotte: op welke wijze wil het college aandacht schenken aan de mogelijkheid om op 

verschillende plekken in de stad het EK te kunnen kijken?


